

# The Pavilion Afternoon Tea

## 夏日享悅下午茶



Indulge in a relaxing afternoon tea experience at The Pavilion, where you will find a dazzling selection of traditional sandwiches, freshly baked English scones and an assortment of sweet fancies, served with tea / coffee or free flow of Prosecco at additional cost.

HK\$498 for two persons with Lavazza coffee or JING tea

Enjoy 90-minute free flow of Fantinel Prosecco with additional HK\$148 per person

在 The Pavilion 盡情享受輕鬆的下午茶體驗，品嚐多款精緻鹹點、三文治、新鮮出爐的英式鬆餅和甜品，搭配茶或咖啡，或暢飲意大利氣泡酒（需額外付費）。  
HK\$498兩位用，包括 Lavazza 咖啡或英國 JING 茶  
90 分鐘無限暢飲意大利氣泡酒每位另加 HK\$148

All prices mentioned are in Hong Kong dollar and 10% service charge applies  
Accor Plus / ALL Plus Members will receive a 10% discount  
Photo is for reference only

所有價格均以港元計算，需加收 10% 的服務費  
雅高 A 卡佳 / 雅高臻享卡會員可尊享 10% 的折扣  
圖片僅供參考

